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Beste fietsers, 

We hebben weer wat nieuws te melden in deze nieuwsbrief. Goed nieuws! Verder 
een overzichtje van onze komende activiteiten en een terugblik op wat weeral 
voorbij is. Veel leesplezier! 

Goed Nieuws! 

Fietsen in de Zuidrand 

Er beweegt wat in de zuidrand van Antwerpen. De toeristische 
dienst van de provincie Antwerpen heeft een nieuwe 
recreatieve fietsroute klaar die door Edegem loopt. “Fietsen 
in de Zuidrand” moet de toeristische pareltjes in onze 
contreien beter bekend maken. Natuurlijk kunnen Hof ter 
Linden en Fort 5 hierin niet ontbreken.  

De flyer is net klaar en kan worden gedownload  van de 
website http://www.toerismezuidrand.be/nl/fietsen-de-
zuidrand. Uitproberen die fietstoer! 

Pluk je Fruit! 

Er is nog meer goed nieuws te rapen in Edegem. Nog niet op de fietskaart (daar 
wordt voor gezorgd in de volgende editie), maar al wel in onze nieuwsbrief: je kan 
sinds half juli zelf fruit gaan plukken op de nieuwe fruitgaard tussen Hof ter Linden 
en de Drie Eikenstraat. De Fietsersbond heeft altijd de lokale economie gesteund. 
Wanneer de productie ook nog eens lokaal gebeurt, dan zijn we zeker fan! 

Zelf plukken heeft niets dan voordelen: het fruit kan niet 
verser zijn; het is geteeld zonder sproeimiddelen en kan dus 
zo worden gegeten; er zijn geen kilometers transport nodig: je 
kan het fruit te voet of per fiets meenemen naar huis; het is 
goedkoper dan in de winkel en toch heeft de boer een 
eerlijker prijs; er is direct contact tussen producent en 
consument. 

Elke maandag, woensdag, vrijdag en zaterdag kan je van 9u tot 18u zelf dit 
supergezond onbespoten fruit gaan plukken. De Fietsersbond steunt dit initiatief 
voor 100% omdat het zowel letterlijk als figuurlijk de afstand tussen producent en 
consument verkleint. Meer info op http://www.plukjefruit.be. 

Nieuwe fietsdoorsteek 

 We hebben er lang op gewacht, maar eindelijk is de kogel door de kerk: de missing 
link voor de fietsers tussen de collegewijk en het centrum wordt weldra 



weggewerkt. Na heel veel gepraat,  
aandraven met argumenten, lobby-  
werk en zelfs een open brief,  
hebben we eindelijk bekomen dat  
er een fietsverbinding komt tussen  
het centrum en de collegewijk.  
Momenteel ligt daar nog een erg  
slijkerig pad waar je zelfs met een  
mountainbike niet door geraakt. Maar  
weldra starten de werken om er een  
befietsbaar pad van te maken zodat je  
autovrij (en dus veilig) kan fietsen tussen  
de Terlindenlaan en het bestaande fietspad  
ter hoogte van Donk. De werken starten weldra.  
Begin oktober moeten de weg klaar zijn. 

We zijn enorm blij met deze weg omdat scholieren 
en pendelaars nu een aangenaam en veilig alternatief 
hebben voor de Oude Godstraat-Rombaut Keldermans- 
straat. Ook inwoners van beide wijken komen nu een beetje 
dichter bij elkaar om mekaar te ontmoeten, te winkelen, te ontspannen, … 

Deze weg is een meerwaarde voor Edegem! 

De boomwortels onder de Kasteelweg 

We hebben vernomen dat de Baronweg of Kasteelweg (wandel- en fietsweg tussen 
Noulaertsplein en de Terlindenlaan) dan toch eindelijk zal worden gefatsoeneerd. 
Wie daar wel eens wandelt of fietst, weet dat de boomwortels het asfalt steeds 
verder naar boven drukken, waardoor fietsen en wandelen er erg lastig zijn 
geworden.  Dit stuk zal deel uitmaken van de nog te realiseren fietsverbinding 
tussen maalderij Van den Berg (Drie Eikenstraat) en Parklaan aan Fort 5 (kant 
Hangar 27). Daarom wil de gemeente hier een inspanning doen en aantonen dat ze 
wel degelijk inspanningen wil doen om het fietsen in onze gemeente aantrekkelijker 
te maken. De mensen van Molenveld zullen dan niet langer moeten vaststellen dat 
hun zelf geplukte besjes helemaal door mekaar zijn geschud wanneer ze thuis 
komen ☺. 

Agenda 

3-4 september Jaarmarkt  

Dit is altijd een evenement om naar uit 
te kijken: gezelligheid troef, veel volk 
op de been, vakantieverhalen, veel te 
zien en te proeven… De Fietsersbond 
staat ook dit jaar weer op haar 
vertrouwde plek in de Drie Eikenstraat 
tegenover het Zwaluwnest. We leggen 
de nadruk op de vele fietsverbindingen 
die onze gemeente rijk is. Ze zijn zo 
aantrekkelijk omdat je er geen 
autoverkeer tegen komt en daarom ook zeer geschikt om met kinderen te fietsen. 
Maar om te verhinderen dat auto’s deze paden zouden gebruiken, worden er 



doorgaans paaltjes gezet aan het begin en het einde van zo’n doorsteekje. Deze 
paaltjes zijn soms echt wel nodig, maar de meeste zijn eerder een gevaar in plaats 
van een zegen voor de fietsers. Er gebeuren geregeld ongelukken met fietsers die 
tegen een paaltje rijden. Helaas worden deze ongelukken praktisch nooit 
geregistreerd en weten we dus ook niet hoe ernstig dit probleem wel is.  

Wij vragen u op de jaarmarkt om de paaltjes die in de weg staan van de fietsers of 
een gevaar vormen voor de veiligheid op ons stratenplan te komen intekenen. We 
willen ze allemaal inventariseren en nadien ter plaatse bekijken of ze  nodig en 
veilig zijn. Ofwel mogen ze gewoon weg, ofwel moeten ze voldoen aan normen. Wie 
hierover ideeën heeft mag die aan ons komen vertellen. Ook voor andere 
fietsnieuwsjes of -grieven kan je bij ons terecht. 

Onze stand is geopend op zaterdag 3 en zondag 4 september van 13u tot 18u. 

zondag 2 oktober City-trip Antwerpen 

We gaan een city-tripje doen omdat steden 
op maat van de fiets zijn gebouwd. We 
hadden deze tocht al eens eerder gepland, 
maar die is door stormweer niet kunnen 
doorgaan.  Op 2 oktober gaan we het 
opnieuw proberen. Stadsgids Marleen Van 
Himbeek rijdt met ons langs de mooiste en 
interessantste plekjes van onze koekestad. 
Noteer de datum alvast in je agenda. Het 
uur van vertrek en aankomst laten we nog 
weten in een volgende nieuwsbrief. 

Alweer voorbij 

Maandag 21 maart: 
Applausactie 

Op 21 maart applaudisseerden we 
voor de vele fietsers die elke dag 
zorgen voor minder fijn stof, 
minder lawaai, minder gevaarlijke 
toestanden voor de schoolpoort en 
minder files. We willen daarmee ook een signaal geven aan onze overheden dat ze 
moeten stoppen met het autogebruik aan te moedigen en meer en betere 
fietsvoorzieningen moeten realiseren. Meer fietsers heeft zo veel voordelen dat de 
investeringen op enkele jaren al zijn terugverdiend.  

Knelpuntentocht 

Op 15 april fietsten we samen met de gemeente 
langs enkele belangrijke fietsknelpunten in onze 
gemeente. Het is een jaarlijkse traditie geworden. 
Nieuw was wel dat we dit jaar de nadruk legden 
op de gemeentegrenzen. Die worden vaker over 
het hoofd gezien. We fietsten de tocht dan ook 
samen met onze buurgemeenten Mortsel en Hove. 
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Fietsweekend Henegouwen 

 

 

 

 

 

 

 
 

Op 28 en 29 mei laatstleden reden we onze tweejaarlijks fietsweekend. Dit jaar ging 
onze tocht naar het verrassend mooie, interessante maar ook heuvelachtige 
Henegouwen. Noch de slechtweervoorspellingen, noch een staking van het spoor 
konden ons tegen houden. Het werd een prachtige tocht met nieuwe ontdekkingen. 
Het bleef heel de tijd droog en de zon kwam ons geregeld vergezellen. Voor wie 
heeft deelgenomen is Henegouwen nu een beetje beter bekend en ook bemind. 

  

Midzomeravondfietstocht 

Op 23 juni fietsten we ’s avonds naar het Fort van Duffel. Een dreigend onweer kon 
ons niet tegenhouden. Met het doel in het zicht gingen de hemelsluizen plots 
helemaal open. Het is niet de eerste keer dat we door een onweer worden verrast, 
maar dit jaar zijn alle records gebroken. We lieten het niet aan ons hartje komen en 
we genoten van een drankje in het fort. Op de terugtocht zorgde de zon dan weer 
voor spectaculaire luchten. Het was een belevenis die we niet snel zullen vergeten.  

CONTACT 

Leo Deleu 

Fietsersbond afd. Edegem 
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2650 Edegem 
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fiets.edegem@gmail.com 


